
ПРОТОКОЛ № 35/15
спільного засідання постійної комісії обласної ради з питань бюджету, 

фінансів та інвестицій,   постійної комісії обласної ради з питань житлово-
комунального господарства, будівництва та використання природних ресурсів

від 05 грудня 2022 року

Склад постійної комісії з питань бюджету, фінансів та інвестицій: 12 осіб

Присутні:
Голова постійної комісії:  Сергій КОВАЛЕНКО
Члени  комісії:   Віктор  СЕРПОКРИЛОВ,  Олександр  ГОРБУНОВ,  Сергій
ГРИЦЕНКО,   Сергій  ЗАВАЛІЙ,  Валерій  КАЛЬЧЕНКО,  Олена  СІДОРОВА,
Олександр ЧОРНОІВАНЕНКО 
Відсутні:  Дмитро  ФЕСЮК,  Марина  СМАГЛЮК,  Наталія  РЕВЕНКО,  Сергій
ОСІНСЬКИЙ

Члени постійної комісії Олена СІДОРОВА, Сергій ЗАВАЛІЙ взяли участь у
засіданні постійної комісії в  режимі  онлайн (відеозв’язок).

Склад постійної комісії обласної ради з питань житлово-комунального господарства,
будівництва та використання природних ресурсів: 7 осіб

Присутні:
Голова постійної комісії:  Юрій ДРОЗД
Заступник голови постійної комісії: Юрій КАЙДАШ
Секретар постійної комісії: Андрій ТЕСЛЕНКО
Члени постійної комісії: Валентина ЗДЕБСЬКА, Артем ШЕВЧУК
Відсутні:  Денис ШЕВЧЕНКО, Андрій ЯРОВОЙ

Участь у роботі спільного засідання постійних комісій беруть участь голова
обласної  ради  Сергій  ШУЛЬГА,  перший  заступник  голови  обласної  ради  Юрій
СЕМЕНЮК,  перший  заступник  голови  облдержадміністрації  Сергій  ПОЛІЩУК,
депутат  обласної  ради  Ігор  ВОЛКОВ,  директор  департаменту  житлово-
комунального  господарства  обласної  військової  адміністрації  Ольга  ДОВЖУК,
в.о. генерального директора ОКВП “Дніпро-Кіровоград” Олександр ПІСНИЙ.

Коваленко С.П. –  Відповідно до Регламенту Кіровоградської обласної ради
спільні засідання постійних комісій ради веде голова ради, його заступник, голова
постійної комісії, якому доручено проведення спільного засідання, голова постійної
комісії ради, за ініціативою якої проводиться спільне засідання, або депутат ради,
обраний з числа депутатів, присутніх на спільному засіданні. 

Протокол спільного засідання постійних комісій ради веде секретар засідання,
обраний із числа депутатів, присутніх на спільному засіданні. 

Спільне засідання постійних комісій ради є правомочним, якщо в його роботі
бере участь більшість   депутатів від загального складу кожної постійної комісії ради,
які проводять спільне засідання.
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Олександр  ЧОРНОІВАНЕНКО  -  Пропоную  доручити  вести  спільне
засідання голові  постійної комісії з питань бюджету, фінансів  та інвестицій Сергію
КОВАЛЕНКУ,   протокол   -  голові  постійної  обласної  ради  з  питань  житлово-
комунального господарства,  будівництва та використання природних ресурсів Юрію
ДРОЗДУ.

Результати  голосування  постійної  комісії  з  питань  бюджету,  фінансів   та
інвестицій :

“За” – 8
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 

Результати  голосування  постійної  комісії  з  питань  житлово-комунального
господарства, будівництва та використання природних ресурсів:

“За” – 5
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 
Пропозиція підтримана  одноголосно.

Сергій КОВАЛЕНКО – Прошу  погодити порядок денний засідання  постійної
комісії.

 ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про звіт  в.о.  генерального директора
ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”
Олександра  ПІСНОГО  про  роботу
підприємства у 2022 році

Пісний  Олександр  Олександрович
в.о.  генерального  директора  обласного
комунального виробничого підприємства
“Дніпро-Кіровоград”

Результати  голосування  постійної  комісії  з  питань  бюджету,  фінансів   та
інвестицій :

“За” – 8
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 

Результати  голосування  постійної  комісії  з  питань  житлово-комунального
господарства, будівництва та використання природних ресурсів:

“За” – 5
“Проти” – 0
“Утримались” – 0

Порядок денний  прийнято  одноголосно.

1.  СЛУХАЛИ:   Інформацію   в.о.  генерального  директора  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград” Олександра Пісного  про роботу підприємства у 2022 році.

У  обговоренні  взяли участь: Сергій КОВАЛЕНКО, Юрій ДРОЗД, Сергій ПОЛІЩУК,
Віктор СЕРПОКРИЛОВ, Олександр ЧОРНОІВАНЕНКО, Валерій КАЛЬЧЕНКО, Сергій
ГРИЦЕНКО, Ольга ДОВЖУК, Сергій ШУЛЬГА.
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Юрій СЕМЕНЮК — Звернув увагу  присутніх  на те, що постійна комісія з питань
бюджету, фінансів та інвестицій не має кворуму для прийняття висновків, постільки присутні
шість членів комісії. Для прийняття висновків необхідно сім членів постійної комісії. Голоси
членів  постійної комісії, які знаходяться на відеозв’язку, не можна враховувати. Дана норма
проведення  засідання, тобто змішана, не передбачена Регламентом Кіровоградської обласної
ради.

Головуючий: переходимо до голосування.

Сергій КОВАЛЕНКО –  Керуючись пунктом 6.9. Регламенту Кіровоградської
обласної  ради,  за  результатами розгляду та  обговорення питання порядку денного
спільного  засідання  постійних  комісій   ставлю на  голосування  наступні  висновки
постійної комісії з питань бюджету, фінансів та  інвестицій.

Сергій КОВАЛЕНКО –  Рекомендувати  обласній  військовій  адміністрації
надати фінансову допомогу OKBП “Дніпро – Кіровоград” у сумі  15, 3 млн.грн  для
погашення  заборгованості  по  податку  на додану  вартість  та  заборгованості  за
використану  електроенергію за  рахунок коштів  обласного бюджету та  місцевих
бюджетів територіальних громад.

Результати  голосування  постійної  комісії  з  питань  бюджету,  фінансів   та
інвестицій :

“За” – 8
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 
Пропозиція підтримана  одноголосно.

Рекомендувати  обласній  військовій  адміністрації  підготувати звернення  до
Кабінету  Міністрів  України,  Міністерства  фінансів  України  щодо  можливості
використання  коштів  державного  бюджету,  передбачених  на  відшкодування
заборгованості  різниці  в  тарифах  підприємств  тепло-,  водопостачання  та
водовідведення за спожиті енергоносії для погашення кредиту Міжнародного банку
реконструкції та розвитку на реалізацію Проєкту розвитку міської інфраструктури – 2
(реконструкція  водопровідних  та  каналізаційних  очисних  споруд,  заміна  найбільш
зношених водопровідних та  каналізаційних мереж,  реконструкція  водопровідних та
каналізаційних насосних станцій OKBП “Дніпро – Кіровоград”). 

Результати  голосування  постійної  комісії  з  питань  бюджету,  фінансів  та
інвестицій :

“За” – 8
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 
Пропозиція підтримана  одноголосно.

Олександр  ЧОРНОІВАНЕНКО  -  Рекомендувати   обласній   військовій
адміністрації надати фінансову допомогу OKBП “Дніпро – Кіровоград” у сумі  35 млн.
грн  для  придбання  генераторів  та  необхідного  обладнання   з  метою  забезпечення
безперебійної роботи підприємства.
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Рекомендувати  керівництву OKBП “Дніпро – Кіровоград” розробити детальний
план заходів роботи OKBП “Дніпро – Кіровоград”, що враховуватиме усі  можливі
сценарії функціонування підприємства критичної інфраструктури.

Результати  голосування  постійної  комісії  з  питань  бюджету,  фінансів   та
інвестицій :

“За” – 8
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 
Пропозиція підтримана  одноголосно.

Віктор  СЕРПОКРИЛОВ  -  Рекомендувати  керівництву  OKBП  “Дніпро  –
Кіровоград”  спільно  з  обласною  державною  адміністрацією  опрацювати
результативність,  наслідки  та  подальшу  ефективність  використання  коштів
Міжнародного банку реконструкції та розвитку на реалізацію Проєкту розвитку міської
інфраструктури – 2.

Результати  голосування  постійної  комісії  з  питань  бюджету,  фінансів   та
інвестицій :

“За” – 6
“Проти” – 2 (Сергій ГРИЦЕНКО, Валерій КАЛЬЧЕНКО)
“Утримались” – 0 

Пропозиція не набрала необхідної кількості  голосів. Пропозиція  не підтримана.
Прийняли висновки № 107 (додаються).

Перед початком голосування Юрій ДРОЗД звернув увагу присутніх на те, що
секретар  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  житлово-комунального
господарства, будівництва та використання природних ресурсів Андрій ТЕСЛЕНКО
покинув  спільне  засідання  постійних  комісій.  Перед  голосуванням  на  спільному
засідання присутні 4 особи з 7 осіб загального складу постійної комісії, відповідно
кворум для голосування та прийняття висновків комісії є. 

Керуючись  пунктом  6.9.  Регламенту  Кіровоградської  обласної  ради,  за
результатами розгляду та обговорення питання порядку денного спільного засідання
постійних  комісій  голова  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань  житлово-
комунального господарства, будівництва та використання природних ресурсів Юрій
ДРОЗД поставив на голосування наступні висновки постійної комісії:

“1. Інформацію  в.о.  генерального  директора  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”
Олександра Пісного з даного питання взяти до відома.

2. Внести на розгляд обласної ради проєкт рішення з питання щодо делегування
повноважень  оперативного  управління  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  Кіровоградській
обласній військовій адміністрації.

3. Рекомендувати обласній військовій адміністрації під час уточнення обласного
бюджету на 2022 рік передбачити кошти у сумі 35,0 млн. грн на закупку (придбання)
генераторів для ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.”

Інших пропозицій не надійшло.
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Результати  голосування:
“За” – 4
“Проти” – 0
“Утримались” – 0 

Вирішили: Прийняти висновки № 118 (додаються).

Головуючий -
голова постійної комісії обласної ради
з питань бюджету, фінансів та інвестиційних Сергій КОВАЛЕНКО

 

Секретар -
голова постійної комісії обласної ради
з питань житлово-комунального господарства,
будівництва та використання природних ресурсів Юрій ДРОЗД


